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Puukaupan toimivuuden selvitys 

1) Haastattelut 1.-16.3. - puukaupan osapuolet ja 
asiantuntijat n.20kpl 

2) Verkkokysely – 30.3. n. 1000-1500 kpl  

3) Haastattelujen ja kyselyn analysointi ja raportointi  

– Mikä toimii ja mikä ei toimi puukaupassa tällä hetkellä 

– Puukaupan välittömät ja tulevaisuuden kehitystarpeet 



Puukaupan toimivuuden selvitys - työpaja 

• Työpaja tiistaina 24.4.2012 klo 12-16 hotelli Arthur 

• Tulosten julkistamien  

• Näkökulmia puukauppaan metsäsektorin sisä- ja 
ulkopuolelta 

• Tulosten ja uusien näkökulmien työstäminen 
ryhmätyönä tai paneelissa 
   

 



Puukaupan toimivuuden selvitys – nostoja 
haastattelusta 

• Kokonaisuus toimii hyvin,  mutta kehitettävää löytyy 

• Myyjät ”toimivuus parantunut”, aitoa kilpailua leimikoista 

• Ostajat ”toimivuus heikentynyt”, metsäomaisuus ei tärkein 
tulolähde, sopivan myyntiajankohdan etsiminen 

• Verohelpotuksesta ja hintapiikistä markkinahäiriö 

• Metsätalouden tuet ja tukipolitiikan muutokset  

• Metsänhoitoyhdistysten toiminta hyvin heterogeenista ja 
läpinäkymätöntä – neuvonta, palvelut ja puukauppa 

• Suojeluohjelmien toteutuksessa ja metsänkäytön 
rajoituksissa ei ongelmia 

• Neuvontaa, avointa kilpailua palveluihin, metsänomistus- ja 
hallintarakenteen kehittäminen, sähköinen puukauppa 



Kiitos 


